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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER 

 

▪ Daha çağımıza uygun tedaviler yapmalıyız cavitron, endomotor vs kullanımini ogrenciler de yapmali ve teknolojik cihazlarin kullanimi ya da daha modernize yontemler 

uzerine de düşülmeli sadece hastanın işi olsun bitsin gitsin gibi davranmamaliyiz da daha ogrenmeye yonelik bir egitimden gecsek güzel olurdu. 

▪ Dönem 5 öğrencisiyim gerçekten çok güzel bir staj eğitimi aldım. Tek talebim hocalarımızın güncel konular ve uygulamalar hakkında seminerler vermeleri.  

▪ Endodonti stajında endomotor kullanılmaması ve tam tersi yasaklanmasının bizim için faydadan çok zarar getirdiği görüşündeyim. Birkaç ay sonra mezun olduğumuzda 

endomotor kullanabilmeyi kimse öğretmeyecek, öğrenmek için kurslara ihtiyaç duyacağız. Bazı staj grupları faydalandı ve şu andan itibaren yasak olması adaletsizlik 

yaratıyor. Staj süresinde öğrenmenin ve bazı vakalarda kullanarak deneyim kazanabilmenin bizim için faydalı olacağı görüşündeyim. 

▪ Okulumun vermiş olduğu pratik eğitimin çevre okulların çok üstünde olduğunu başka okullarda okuyan arkadaşlarım sayesinde kıyas yaparak görebiliyorum ve bunun için 

teşekkür ediyorum. Sadece endodonti bölümünde malzemeleri kendimiz alıyor olmamız günümüz ekonomisinde malesef bizi ve ailemizi oldukça yıpratmakta bunu 

belirtmek isterim. Bütün emekleriniz için teşekkür ediyorum. 

▪ İlkel denebilecek tedavi yöntemleri uyguluyor olmamız ileriki meslek hayatı süreci için beni düşündürüyor . Örneğin cavitron kullanmadan endomotor kullanmadan 

mezun olmak fakültemizce yeterli bir eğitim standardı mi merak ediyorum. Daha teknolojik gerçek iş hayatinda kullanacağımız mevcut olanaklar dahilindeki sistemleri 

kullanmamızı gerekli olduğunu düşünüyorum. 

▪ Üniversitemizin eğitiminin bir çok fakülteye göre çok daha avantajlı olduğunu düşünüyorum. Pratik anlamda çok iyi bir eğitim alıyoruz  



▪ Periodontoloji stajının adil bir şekilde yürütüldüğünü düşünmüyorum, her şey başarıyla tamamladığımı düşünürken yaz tekrarına kaldım. Protez stajında bazı hocaların 

farklı bazı asistanların farklı uygulamalar yapması, endikasyonları bile farklı vermesi beni çok düşündürüyor. Demek herkesin klinik uygulama görüşü farklı. Protez 

stajında adil bir ortam olduğunu düşünmüyorum. Endodonti stajında barajların Ankara’daki fakültelere oranla çok fazla olması bizi psikolojik ve fiziksel çok yordu, biz 

yıprandık ama daha sonrasında düzeltilmesinin herkes için daha verimli olacağına inanıyorum. Çok fazla psikolojik baskı altında hasta bakmanın ne kadar verimli 

olduğunun tartışma konusu olduğunu düşünüyorum. Dus senesinde biraz daha rahatlama sağlanması yerine ekstra sorumluluk ve psikolojik baskı yaratması okuluma 

olan sevgimi azalttı. Eğitim kalitesine olumlu katkı yaptığını düşünmüyorum. Olması gerekenden fazla olduğunu düşünüyorum barajların. 

 


